

Date: 23 February 2026

التاريخ: 23 فبراير 2026م

**Subject: Discussion Session on the Financial Statements for the year ended 31 December 2025**

الموضوع: الجلسة النقاشية حول البيانات المالية للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025م

After Compliments,

تحية طيبة و بعد ،،،

Ahli Bank S.A.O.G. ("Bank") would like to inform the investors and analysts that the discussion session on the unaudited financial results for the year ended 31 December 2025 was held on Monday, 23 February 2026 at 2:00 pm.

يود البنك الأهلي ش.م.ع.ع ("البنك") إعلام المستثمرين والمحللين الماليين بأنه قد تم عقد الجلسة النقاشية حول النتائج المالية غير المدققة للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025م وذلك في يوم الإثنين الموافق 23 فبراير 2026م الساعة 2 مساءً.

The video recording of the session is available on the Bank's website or through the link below:

يمكن الإطلاع على تسجيل الجلسة النقاشية عبر الموقع الإلكتروني للبنك أو من خلال الرابط أدناه:

[Click here to watch the session](#)

[أنقر هنا لمشاهدة الجلسة النقاشية](#)

For more information, please contact the Investor Relations Officer.

لمزيد من التفاصيل، يرجى التواصل مع مسؤول علاقات المستثمرين.

Email:

[Investor.Relations@ahlibank.om](mailto:Investor.Relations@ahlibank.om)

البريد الإلكتروني :

Tel: +968 2457 7200

الهاتف : +968 24577200

Habib Murtadha Al Hamaid  
Corporate Secretary &  
Investor Relations Officer



حبيب بن مرتضى آل حميد  
أمين سر مجلس الإدارة  
ومسؤول علاقات المستثمرين